
 

SSAAII  BBAABBAA  OO  SSAAII  CCEENNTTRRIIHH  
 

»Sathya Sai centrov ne smemo mešati z mnogimi duhovnimi učitelji in mnogimi duhovnimi 

smermi. Mi imamo svoj cilj. Svami je pokazal pravo pot in tej poti se morate umirjeno in iskreno 

predati. Vodje (centrov) morajo biti zgled s svojim obnašanjem.«                             - Sathya Sai Baba 
 

Slednik: Gledam Svamijevo fotografijo in mu postavljam vprašanja o svojih težavah ali težavah drugih 

ljudi. Dobivam Njegova navodila in nasvete za te ljudi. Ali je to v redu? 

Sai: Ne, to ni v redu. Lahko vprašate Svamija zase. Toda ne smete se postavljati med Saija in Njegove 

slednike. To je narobe.  
 

ZZDDRRAAVVIITTEELLJJII  IINN  AALLTTEERRNNAATTIIVVNNOO  ZZDDRRAAVVLLJJEENNJJEE  
Slednik: V Kaliforniji se je nek zdravitelj želel pridružiti Sathya Sai centru in s svojimi zdraviteljskimi 

sposobnostmi pomagati Babovim slednikom. Energija, ki teče iz rok tega zdravitelja je res pozdravila 

predsednika tega Sai centra in predsednik zdaj meni, da je Baba poslal zdravitelja ter, da Baba zdravi 

skozi tega zdravitelja. Prosili so me, da o tem vprašam samega Svamija. 

Sai: Energija, ki teče iz zdravitelja ni Svamijeva, temveč je zla energija (evil power). Zdravitelj sam       

je potreben zdravljenja. Božanska energija je povsod; izhaja iz notranjosti. 

Slednik: Tudi zdravitelj je imel vprašanje. Sprašuje, če je v redu to, kar počne.  

Sai: Ne. To ni v redu. Energija, ki prihaja iz zdravitelja ni božanska.  

Slednik: Kako naj bi se torej zdravili? 

Sai: Z običajnimi medicinskimi sredstvi in molitvijo. 

Slednik: Ampak Svami, na svetu je na tisoče primerov v katerih (alternativni) zdravitelji pozdravijo 

bolnika. Kaj misliš o tem? 

Sai: Edina korist tega je le začasen občutek olajšanja. Če pride do ozdravljenja, se to zgodi zato, ker se 

v osebi porodi občutek ali misel o Bogu. 
 

Slednik: Božanska energija se torej ne vliva v to osebo? 

Sai: Kje je Bog? On je v vas. On zdravi od znotraj. /.../ Naj vas sploh ne skrbijo manjše zdravstvene 

težave in poškodbe. V bolj resnih primerih pa je najboljše moliti k Svamiju. To je pomembno.       

Lahko uporabite vibhuti ali pa ne, toda moliti morate.  

Slednik: Kaj z običajno (medicinsko) pomočjo, ki je dostopna? Ali naj oseba najprej poskusi s tem 

preden pokliče Svamija? 

Sai: Nekateri zaupajo zdravnikom, nekateri pa zaupajo Svamiju. 

Slednik: Svami, prav v tem je problem. Ljudje se bojijo, da bodo, če poskusijo karkoli drugega razen 

vibhutija, pokazali pomanjkanje vere v Svamija. 

Sai: Pravzaprav, lahko naredite oboje. Lahko se posvetujete z zdravnikom in obenem vzamete vibhuti. 

Toda, ne glede na stopnjo vere, najboljše je moliti k Svamiju za Njegovo milost. 

Slednik: Nekateri sledniki grejo v skrajnost in ne glede na to, kako resna je njihova bolezen ali težava, 

izjavljajo, da bodo uporabljali samo vibhuti in nikoli ne bodo obiskali zdravnika. 

Sai: Če tako želijo, naj bo tako. Svami bi raje videl, da se običajnim (medicinskim) sredstvom pomoči 

da primerno mesto. 
 

NNIIKKOOLLII  NNII  BBIILLOO  TTAAKKOO  EENNKKRRAATTNNEE  PPRRIILLOOŽŽNNOOSSTTII  
Vsakdo je željan služiti Svamiju in zavzeto opravljati dodeljene naloge. Nihče ni bolj ali manj 

pomemben, nihče ni nikogaršnji tekmec. Sledniki želijo sodelovati pri projektih, ki so si jih zamislili in 

zato prevzamejo določeno odgovornost, vendar zato niso nekaj posebnega. Vsi bi morali združiti moči 

v ljubečem služenju. 
 

Ponekod v Sai centrih nimajo nobenih aktivnosti. Če jih pa imajo, jih organizirajo v nasprotju    

z načeli in smernicami Prashanti Nilayama oziroma, smernicami, ki so predpisane za Sai organizacijo. 

Kjerkoli obstajajo takšni centri, mora nacionalni koordinator Sai organizacije nemudoma ukrepati in jih 

odstraniti iz organizacije. 
 



Zdaj je dobra priložnost, da vam povem o še nekaterih pomanjkljivostih. Nekateri so ustanovili 

Sai centre zato, da služijo denar. Ko neko ime ali osebnost zaslovi po celem svetu in jo vsi spoštujejo, 

se pojavijo posamezniki, ki želijo izkoristiti to ime za polnjenje lastnih žepov ali pa zato, da se povežejo 

s slavnim imenom in tako tudi sami postanejo slavni. To je naravno nagnjenje. Takšni ljudje se 

množično pojavljajo povsod. In ko se to zgodi, organizacija pride na slab glas.  
 

Jasno je povedano tudi to, da člani naše organizacije, ne smejo imeti nobenih odnosov z drugimi 

organizacijami duhovnega ali religioznega značaja. Seveda morajo v primerih aktivnosti nesebičnega 

služenja, člani brez izjem pomagati in služiti prav vsem. Vsako bitje v stiski mora biti deležno naše 

pomoči. Toda, noben član Sai organizacije ne sme biti povezan z nobeno drugo ustanovo ali društvom 

(duhovnega ali religioznega značaja). 

Obstaja veliko drugih ustanov, ki so jih ustanovili različni Svamiji (duhovni mojstri). Če so        

v Sai organizaciji ljudje, ki so povezani z njimi, zahtevam od nacionalnega koordinatorja,                     

da jih nemudoma izključi iz članstva. Čeprav ljudje lahko spoštujejo in častijo kogarkoli želijo,              

v Sai organizaciji ne bomo imeli ljudi z razcepljeno lojalnostjo. 
 

Kar vam imam za povedati v odgovor na eno izmed vaših vprašanj, vas bo morda nekoliko 

prizadelo, vendar menim, da moram povedati po resnici. Nekatere izmed vas namreč privlačijo različni 

sistemi yoge, kot so: Hatha yoga, Kriya yoga ali Raja yoga, ker je rečeno, da le-ti pomagajo ljudem 

spoznati sebe. Povedati vam moram, da vam noben izmed teh sistemov ne more pomagati, da bi 

spoznali Boga. To vam resno govorim. Disciplina ljubezni – Prema yoga – je edina, ki vas lahko 

pripelje k Bogu. Druge yoge lahko začasno umirijo mentalno vznemirjenost in lahko izboljšajo zdravje 

ter podaljšajo življenje za nekaj let – toda, to je tudi vse, kar lahko naredijo. Kakšno korist pričakujete 

od svojega telesa v teh nekaj dodatnih letih življenja? Če ni ljubezni, vas leta življenja pritisnejo 

navzdol kakor veliko breme. Če pa negujete ljubezen, lahko izkoristite svoje telo, da služi drugim, ne 

glede na lastne potrebe. 
 

Predhodni govornik je omenil, da je dolgo časa verjel, da so bili ljudje, ki so živeli v preteklosti 

(v času prejšnjih Avatarjev) veliko srečnejši od ljudi v današnjem času, ker so lahko imeli daršan 

božanskega utelešenja. Toda dodal je, da mu je zdaj postalo jasno, da nobena prejšnja generacija ni 

srečnejša od njegove. Ta izjava je resnična. To je trikrat res. Kajti, nikoli prej ni imel človek tako 

enkratne priložnosti. Nikoli ni bilo organizacije kot je ta, ni bilo konferenc, ki bi potekale v prisotnosti 

božanskega utelešenja in ni bilo možno uživati v tako neposrednem druženju, pogovoru in skupnem 

petju z Avatarjem. Brez dvoma imate vsi enkratno srečo. 

Zato, ne dovolite, da vam ta priložnost uide iz rok. Čvrsto je primite in jo izkoristite                   

na najboljši način. S čvrsto vero in predano aktivnostjo napredujte po predpisani poti in dosezite cilj 

spoznanja resničnosti. Blagoslavljam vas, da boste uživali v blaženosti tega spoznanja. 
 

--  SSaatthhyyaa  SSaaii  BBaabbaa  
(Odlomki iz knjig Conversations With Bhagavan, 

Moj Baba in jaz, Sathya Sai Speaks) 

 

 
Vprašanje za premislek: 
Kakšno vlogo ima duhovni učitelj? Kako se učimo na duhovni poti? 

Kako na najboljši način izkoristiti priložnost o kateri govori Sai Baba? 

 


